
Referat af Bestyrelsesmøde i GIF Fodbold 

Tid og sted:  

Mandag den 17.9. kl. 18.30 i Gauerslund Hallen 

Deltagere: 

Frank, Ulla, Kennet og Allan (referent) 

Frameldt: 

Anders, Emil 

 

Referat: 

1. Status på økonomi og kontingent (Ulla) 

Ulla er endnu ikke kommet til at få bogført alle bilag der har ligget siden før hun startede, hvorfor 

der ikke er afgivet en økonomisk rapportering på mødet.  

På næste bestyrelsesmøde er bogføring opdateret og der gives en økonomisk rapportering for de 

første 3 kvartaler. 

Kontingentopkrævning er gennemført for alle hold undtaget pigerne fra Fantastisk fodboldstart, da 

de først skal flyttes til de rigtige hold i it-systemet. De bliver opkrævet i indeværende uge. 

Der er i øjeblikket 96 medlemmer i restance, så der skal gennemføres en rykkerprocedure overfor 

disse asap. 

  

2. Opgaver og uddelegering (Ulla) 

Bestyrelsens rolle og opgaver i fht. forretningsførerens blev drøftet.  

 

3. Kampfordeler – på den korte og lange bane (Frank) 

Det er besluttet, at når Ulla får luft i kalenderen, skal hun sættes ind i opgaverne vedr. 

kampfordeling, så afhængigheden af en enkeltperson på dette område undgås. 

 

4. Aflønning af trænerstab i Senior (Anders) 

Udgår da Anders har meldt fra til mødet 

 

5. E-sport ansøgning (Frank) 

Der er kommet afslag på ansøgningen. Det er muligt at søge igen, hvilket dog er besluttet ikke at 

gøre for nuværende. 

 

6. Velkomst-/trænerhåndbog (Frank) 

Kennet forsøger at få input til trænerhåndbogen og opdaterer den efterfølgende. 

 

7. Evt. 

Indvielse af det nye materialerum den 20.10.2018 i forbindelse med en Senior hjemmekamp. 

 


